
W 2024 roku w wakacje miała miejsce potężna katastrofa ekologiczna w obrębie 
zbiornika Dzierżno Duże na Śląsku. Wyłowiono ponad 120ton martwych ryb, drugie tyle 
mogło zostać na dnie rozkładając się i zanieczyszczając cały pobliski ekosystem. 
Oprócz wysłanych służb do organizacji wywozu kontenerami martwych ryb od rana do 
nocy najbardziej zaangażowani byli wędkarze, który nie tylko wyciągali martwe ryby 
ale walczyli o ratowanie czegokolwiek się da przy wysokich temperaturach i 
potwornych zapachach unoszących się jeszcze dalej niż tylko przy brzegu. W 
rozmowach ujawniali ogromną bezradność, złość na media, ekologów, gospodarkę 
wodną i wiele innych rzeczy.Mimo skali tragedii sprawa była skutecznie wyciszana, a 
wędkarze obawiali się, że za chwilę nikt już nawet tego nie wspomni. kto jest przy 
władzy. 

Gospodarka wodna w Polsce jest w opłakanym stanie, co roku mamy parę tragedii, a Gospodarka wodna w Polsce jest w opłakanym stanie, co roku mamy parę tragedii, a 
rzeki są traktowane jak ścieki. W 2022roku zadaliśmy wielki cios rzece Odrze o którym 
było głośno w całej Europie. W zeszłym roku podczas powodzi fala powodziowa była 
zwiększana przez zrzuty solanek ku zdziwieniu ludzi, w 2024 potężny cios dostało 
Dzierżno Duże.  Mijają kolejne lata, a nie wiele się zmienia w gospodarce wodnej w 
Polsce.. niestety jestem pewny, że znów historia będzie się powtarzać. 

Człowiek składa się z 70 procent z wody, woda w wielu miejscach na świecie jest Człowiek składa się z 70 procent z wody, woda w wielu miejscach na świecie jest 
towarem deficytowym, a klimat się zmienia. Nie potrafię zrozumieć czemu nie chcemy 
zadbać o wodę, która jest naszą przyszłością i naszych dzieci. Cierpi na tym cały 
ekosystem.


